
Referat 27.11.17 
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Til stede:  Ingrid Mathilde, Stein Andor, Solveig, Elisabeth, Kjetil Andre, Frode 

Møteleder: Solveig Hortman 

Referent : Frode Tindeland 
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SØK-pengene 

Pengene er komt på konto 10.Juli. Desse står på Grendautvalgets konto der Even står som disponent. 

Summen som står på denne kontoen blir overført til den nye kontoen som Kjetil Andre disponerer. 

SØK-pengene kan me annonsere og gi bygda mulighet til å komme med forslag og søke om 

økonomisk støtte til prosjekter og lag. 

Alt-inn 

Nytt styre er ikkje oppdatert i Brønnøysund-registeret. Her må ein skaffe protokoll frå tilegare 

årsmøte der Ingrid Mathilde, Solveig og Stein Andor vart vald inn. Dette referatet må hentes hos 

Frantz og sendes videre til Even. 

Årsmøtet 

Dato for årsmøte  er sett til 04.  Januar 2018  

Her vil me presentere nettsida, bildeserien, og informere om søk-pengene.  

Tomtene i Vikebygd.  

Ta kontakt med kommunen og kartlegge kva plan dei har for tomtene. Kan tomteprisen var for høg, 

er det mulighet for å senke desse? 

Annet: 

Me vart einige om å få laga eit velkomst-skilt til bygda. Dette blir eit Tre-skilt som blir plassert ved 

”svartaløa” i sør og i Tordalen i nord. 

Penger som er til overs til kjøp av blomster, blir det handla gavekort hjå Ebnes planteutsalg. 


